
 بیانیه دفتر »مولوی عبدالحمید«
 درباره اهانت اخیر یک مداح

دفتر امام جمعه اهل سنت زاهدان درباره اهانت اخیر یک مداح بیانیه ای 
کرد و نوشت: »با توجه به اینکه این مداح توسط مسئولان قضایی  صادر 
و اطلاعاتی بازداشت و توجیه شده و به اشتباه و خطای خود اعتراف کرده 
که شیخ الاسلام مولانا  است، به اطلاع مردم شریف ایران رسانده می شود 
عبدالحمید ضمن تشکر از مسئولان قضایی و اطلاعاتی، از تمامی حق و 
حقوقی خودشان در رابطه با این موضوع و پرونده صرف نظر و گذشت کرده و 

اعلام کرده اند که برای بنده »اصلاح« مهم است، نه »انتقام«.«

رسانه های ایتالیایی خبر دادند 

»چچیلیا سالا« خبرنگار ایتالیایی بازداشت شده 
در ایران آزاد شد

دفتر نخست وزیری ایتالیا از آزادی خبرنگار بازداشت شده این کشور در ایران 
که خبرنگار این  کرد  خبر داد. دفتر نخست وزیری ایتالیا در بیانیه ای اعلام 
کشور چچیلیا سالا که پیش ازاین در ایران بازداشت شده بود؛ آزاد شده و با 
هواپیما راهی کشورش شده است. وزارت ارشاد اسلامی در دهم دی ماه، در 
پی گزارش های مطرح شده در مورد بازداشت این خبرنگار ایتالیایی در ایران 
تصریح کرده بود که »نقض قوانین جمهوری اسلامی« علت این بازداشت بوده 
است. بر اساس بیانیه وزارت ارشاد، سالا در ۲۹ آذرماه دستگیر شده بود. ایران 
کید کرده بود که پرونده شهروند ایتالیایی در مرحله تحقیقات است  پیش تر تأ
و بازداشت وی با رعایت مقررات مربوط انجام شده و سفارت ایتالیا در تهران 
نیز در جریان قرار گرفته است. علاوه بر این دسترسی به کنسولی برای او فراهم 

شده و وی به صورت تلفنی با خانواده خود در تماس بوده است.

دیدار معاون و کنسول سفارت ایران در عربستان با 
زندانیان ایرانی

معاون و کنسول سفارت ایران در عربستان با سفر به منطقه شرقیه این کشور 
با ١٤ نفر از زندانیان ایرانی دیدار کرد. در چارچوب اطلاع و رسیدگی به امور 
زندانیان ایرانی در عربستان و بررسی وضعیت آنان، معاون و کنسول سفارت 
با سفر به منطقه شرقیه عربستان با ١٤ نفر از زندانیان دیدار کرد. هیات ایرانی 
در این سفر که با مساعدت وزارت خارجه عربستان و همکاری سایر مراجع 
ذیربط صورت گرفت طی دو روز توانست با ١٤ نفر از زندانیان ایرانی در زندان 
های سعودی ملاقات و از وضعیت آنان مطلع شود. معاون سفارت در این سفر 
ضمن ملاقات با رئیس زندانهای منطقه شرقیه و روسای زندان های محل 
حبس ایرانیان، این دیدارها را درچارچوب وظایف و حقوق کنسولی دانسته و 
از وزارت خارجه سعودی و سایر مسئولان ذی ربط جهت تسهیل این دیدارها 

تشکر کردند.

قالیباف: 

رئیس سازمان بهینه سازی با نظر رئیس جمهور 
معرفی می شود

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: رئیس جمهور 
به زودی طبق قانون برنامه هفتم توسعه فردی 
برای ریاست سازمان بهینه سازی معرفی خواهد 
کرد. محمدباقر قالیباف در جلسه علنی مجلس در 
پاسخ به تذکر مالک شریعتی نماینده تهران گفت: 
ان شاءالله به زودی رئیس جمهور آن فردی که باید 
به عنوان رئیس سازمان بهینه سازی باشد را طبق قانون برنامه هفتم معرفی 
خواهد کرد؛ تشکیل این سازمان شروع شده و کارهای کارشناسی آن در حال 
انجام است. رئیس مجلس شورای اسلامی افزود: در رابطه با بحث سازمان 
اداری و استخدامی نیز حتما معاونت نظارت پیگیری کرد، گزارش دقیقی ارائه 
کند که در صورت اقدام خلاف ضوابط و قوانین، پیگیری ها انجام خواهد شد. 
مالک شریعتی در تذکری گفت: رئیس مجلس شورای اسلامی درباره بخشنامه 
کار معین تذکری  سازمان امور اداری و استخدامی مبنی بر لغو قراردادهای 
دادند اما وضعیت اصلاح نشد و این بخشنامه در حال اجرا است. وی درباره 
قانون برنامه هفتم برای تشکیل سازمان بهینه سازی و مدیریت راهبردی 
گفت: طبق زمان بندی قانونی، باید سازمان بهینه سازی و مدیریت  انرژی 
راهبردی انرژی تا آبان ماه تعیین تکلیف می شد که عقب افتاده است. شریعتی 
کنون با توجه به عنایت ویژه رئیس جمهور به این موضوع و معطل  اضافه کرد: ا
نشدن تشکیل سازمان و ساختار و تعیین معاونین، اختیار ویژه ای به به یک 
نفر در هیات وزیران داده شده تا کار شروع شود چون تاخیر هر روز در مدیریت 

مصرف انرژی در کشور خسارت بار است.

سخنگوی هیات رئیسه مجلس:

ابلاغ قانون عفاف و حجاب با نظر شورای عالی 
امنیت ملی به تاخیر افتاده است

سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی در 
مورد تاخیر در ابلاغ قانون عفاف و حجاب گفت: ما 
موظف به ابلاغ این قانون بودیم اما شورای عالی 
امنیت ملی اعلام کرد که ابلاغ با تاخیر صورت بگیرد 
تا دولت لایحه اصلاحی خود را ارائه دهد، بنابراین 
این قانون در زمان مقتضی به دولت ابلاغ خواهد 
شد. عباس گودرزی در نشست خبری با اشاره به موضع مجلس پیرامون لایحه 
عفاف و حجاب با بیان این که در این مساله، موضع دولت، مجلس و مردم یکی 
است اظهار داشت: ما نمایندگان مردم، دولت خادم ملت و مردم نیز ولایتمدار 
و با ایمان هستند و حتی کسانی که گاهی آنها را با پوشش نامطلوب می بینیم از 
حضور در شب های قدر، مراسم های مذهبی و اعتکاف با اشتیاق استقبال 
می کنند. وی افزود: حجاب و عفاف یک امر ضروری و دینی لایتغیر است و حتما 
به استحکام خانواده ها کمک می کند بنابراین این موضوع در نگاه مجلس و 
همه ارکان نظام مورد وفاق است اما امروز عده ای تلاش می کنند جامعه را به 
گودرزی  سوی برهنگی سوق دهند و به هسته خانواده ها آسیب برسانند. 
ادامه داد: لایحه عفاف و حجاب در مجلس به تصویب رسید و توسط شورای 
نگهبان نیز تایید شد اما دولت اعلام کرد که تصمیم دارد در قالب ارائه لایحه ای 
اصلاحاتی را در آن اعمال کند. وی تصریح کرد: ما موظف به ابلاغ این قانون 
بودیم اما شورای عالی امنیت ملی اعلام کرد که با تاخیر صورت بگیرد تا دولت 
لایحه اصلاحی خود را ارائه دهد و در این مورد جمع بندی شود بنابراین این 

قانون در زمان مقتضی به دولت ابلاغ خواهد شد.
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مدیر مسئول  سر دبیر ورود به تصحیح   شروع صفحه آرایی

خروج از تصحیح   اتمام صفحه آرایی

میز خبر

مجلس

مسعود پزشکیان 
رئیس جمهوری اسلامی 

ایران و محمد شیاع 
السودانی نخست وزیر 

عراق ظهر چهارشنبه، در 
ملاقات دوجانبه، ضمن 

مرور آخرین وضعیت 
روابط و همکاری ها 

و تشریح مواضع دو 
کشور در موضوعات 

منطقه ای و بین المللی، 
بر گسترش همه جانبه 

تعاملات ایران و عراق 
تاکید کردند

گفت:  عراق  وزیر  نخست  با  دیدار  در  رئیس جمهور   
خرسندیم که روابط دو کشور در عالی ترین سطح در جریان 
است و روز به روز بر دامنه همکاری های دو جانبه در سطوح 
مختلف افزوده می شود. مسعود پزشکیان ظهر چهارشنبه 
السودانی«،  شیاع  »محمد  با  مشترک  خبری  نشست  در 
اعتماد  حسن  و  سفر  این  پرتو  در  امیدواریم  کرد:  اظهار 
موجود میان طرفین، روند توسعه همکاری های دو جانبه 
شتاب بیشتری گرفته و گام های موثری در مسیر همگرایی 
دو کشور برداشته شود. وی ادامه داد: جمهوری اسلامی 
ایران همواره خواهان صلح، ثبات و توسعه برای محیط 
پیرامون خود بوده است و در این میان امنیت، رشد و رفاه 
مردم عزیز عراق از اهمیت شایانی برای ما برخوردار است. 
کرد: عراق پس از عبور از تروریسم، دوران  کید  پزشکیان تا
خوبی از رشد و توسعه را به ویژه با حضور برادرم السودانی 

تجربه می کند و ان شاءلله این مسیر تداوم خواهد یافت.

مشترکی  دغدغه های  سوریه  درباره  عراق  و  ایران 
دارند

مشترکی  دغدغه های  از  کشور  دو  هر  گفت:  پزشکیان 
با تحولات جاری در سوریه برخوردار هستند.  ارتباط  در 
سوریه،  ارضی  تمامیت  حفظ  سوریه،  آرامش  و  ثبات 
خروج  ضرورت  تروریستی،  گروه های  فعالیت  با  مقابله 
رژیم صهیونیستی از مناطق اشغالی و توجه به احساسات 
کن متبرکه شیعیان از جمله  مذهبی به ویژه درباره بقاع و اما
این دغدغه ها بود. وی افزود: خطر تروریستم و احتمال 
از دغدعه های  تروریستی  فعال شدن مجدد هسته های 
دو طرف و مباحث امروز ما بود که هوشیاری و همکاری دو 

کشور را بیش از گذشته یادآوری کرد.

بررسی مجدد برنامه جامع همکاری های دو کشور
جامع  برنامه  جلسه  این  در  کرد:  کید  تا رئیس جمهور 
کامل توافق امنیتی بار دیگر  کشور و اجرای  همکاری دو 
گرفت. پزشکیان در ادامه به  گفت وگو قرار  مورد بررسی و 
کرد  طرح های اقتصادی مشترک بین ایران و عراق اشاره 
و  اقتصادی  های  همکاری  اهمیت  خصوص  در  گفت:  و 
قرار  بررسی  این جلسه طرح های خوبی مورد  در  تجاری 
از این طرح های مهم تسریع احداث پروژه  گرفت و یکی 
راه آهن شلمچه - بصره است که آقای سودانی نیز اهتمام 
خوبی به اجرایی شدن آن داشته است. وی افزود: در این 
دیدار طرفین بر اهمیت اجرایی سازی اسناد و رفع سریع 

کید کردند.  موانع موجود تا
گمرکی،  رئیس جمهور توسعه مناسبات در زمینه های 
حضور شرکت های دو کشور در سرمایه گذاری های مشترک، 
 ، تسهیل حمل و نقل جاده ای و افزایش ترانزیت کالا و مسافر
تقویت بازارچه های مرزی و تامین نیازهای متقابل مشترک 
گو  گفت و  بخش های دیگر را جمله مهمترین موضوعات 
با نخست وزیر عراق و هیات بلند پایه همراه وی برشمرد 
گسترش  با تلاش طرفین شاهد  که  کرد  امیدواری  ابراز  و 
تجارت دو کشور باشیم. پزشکیان افزود: جمهوری اسلامی 
ایران از میزبانی دولت و ملت عراق از زائران ایرانی در طول 

سال های گذشته کمال تشکر را دارد. 

السودانی: به دنبال توسعه روابط با تهران هستیم
نخست وزیر عراق نیز ضمن تقدیر از حسن استقبال و 
کرد:  تصریح  ایران،  اسلامی  رئیس جمهور  مهمان نوازی 

و  همکاری  گسترش  چارچوب  در  تهران  به  امروز  سفر 
ارتباطات میان دو کشور صورت گرفته است، تلاش می کنیم 
همکاری های میان تهران و بغداد را گسترش دهیم تا شاهد 

تحقق امنیت، ثبات و شکوفایی در روابط دو کشور باشیم.
 محمد شیاع السودانی، افزود: نشست بسیار خوبی با 
دکتر پزشکیان و وزرای محترم در زمینه روابط دو جانبه در 
حوزه های اقتصادی، توسعه، اجتماعی، فرهنگی، دینی و 
توافقنامه ها و یادداشت های تفاهم داشتیم. از سفر اخیر 
رئیس جمهور ایران به عراق نتایج خوبی را شاهد بودیم 
کشور  دو  وزرای  بین  دوجانبه  نشست های  زودی  به  و 
درخصوص مهمترین پرونده های اقتصادی و پروژه های 
عراق  گاز  و  برق  تامین  زمینه  در  همکاری ها  و  مشترک 

خواهیم داشت.
 وی ادامه داد: پیگیر اتصال خط آهن شلمچه - بصره، 
راه های  ایجاد  و  کشور  دو  مرز  در  اقتصادی  شهرک های 

تسهیل تبادل تجاری با کشورهای منطقه هستیم.

تقویت  برای  ظرفیت ها  ک گذاری  اشترا ضرورت 
مناسبات ایران و عراق

اسلامی  جمهوری  رئیس  پزشکیان  مسعود  همچنین 
ظهر  عراق  وزیر  نخست  السودانی  شیاع  محمد  و  ایران 
آخرین  مرور  ضمن  دوجانبه،  ملاقات  در  چهارشنبه، 
وضعیت روابط و همکاری ها و تشریح مواضع دو کشور در 
موضوعات منطقه ای و بین المللی، بر گسترش همه جانبه 
کید کردند. پزشکیان و السودانی در  تعاملات ایران و عراق تا
ک گذاری ظرفیت ها  این ملاقات دوجانبه، بر ضرورت اشترا
کید  تا کشور  دو  اقتصادی  مناسبات  تقویت  راستای  در 
السودانی نخست وزیر  بر این محمد شیاع  کردند. علاوه 
عراق با محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 

دیدار و گفت وگو کرد.

پزشکیان در نشست خبری مشترک با نخست وزیر عراق:

است سطح  عالی ترین  در  عراق  و  ایران  روابط 

 رئیس جمهــور بــا بیــان اینکــه ادامــه رونــد توســعه 
کشــور بــدون برخــورداری از نقشــه جامــع بلندمــدت ۵۰ 
تــا ۱۰۰ ســاله آب، نــه منطقــی و نــه اساســا ممکــن اســت، 

گفــت: توســعه بــدون آب، ســرابی بیــش نیســت.
چهارشــنبه  صبــح  جلســه  در  پزشــکیان  مســعود 
هیــأت دولــت پــس از ارائــه گــزارش »بررســی وضعیــت 
دولــت  در  فاضــاب  و  آب  برنامه هــای  و  موجــود 
چهاردهــم« از ســوی وزیــر نیــرو، بــا تأکیــد بــر اینکــه بــرای 
ــا لحــاظ همــه  ــا مطالعاتــی دقیــق و ب ــد ب موضــوع آب بای
ــت:  ــار داش ــود، اظه ــه ش ــع تهی ــه ای جام ــا، نقش جنبه ه
گــزارش ارائــه شــده برخــی راهکارهــای فــوری بــرای  در 
امــا  ارائــه شــده،  آبــی بعضــی مناطــق  رفــع تنش هــای 
همیــن راهکارهــا نیــز بایــد مبتنــی بــر راهــکار بلندمــدت 
اصلــی ارائــه شــوند، والا باعــث اتــاف منابــع، از دســت 
منابــع  از  نامناســب  اســتفاده  بــا  حتــی  و  زمــان  دادن 
محــدود فعلی، باعث تشــدید مشــکل در آینــده نزدیک 
ــی  ــران کم آب ــرد: بح ــح ک ــکیان تصری ــد.  پزش ــد ش خواهن

بایــد بــه شــکلی مؤثــر در همــه ســطوح جامعــه و با کمک 
ــک  ــا ی ــریح، ت ــوم تش ــرای عم ــی ب ــع اجتماع ــه مراج از هم
عــزم ملــی بــرای مدیریــت ایــن بحــران ایجــاد شــود؛ بدون 
همراهــی جــدی همــه مــردم و بخش هــا نمی توانیــم ایــن 

ــم. ــع کنی ــل را رف معض
رئیس جمهــور بــا اشــاره بــه بررســی موضــوع انتقــال 
جامــع  نقشــه  در  گفــت:  دولــت  ســوی  از  پایتخــت 
بلندمــدت آب، بایــد به طــور دقیــق و مســتند مشــخص 
راهــکار  آب  انتقــال  و  شیرین ســازی  آیــا  کــه  شــود 
نزدیــک  بــه  جمعیــت  انتقــال  یــا  اســت  مناســب تری 
یــا راهکارهــای دیگــر؟ نبایــد منابــع و بودجه هــای  آب 
ح هــا و برنامه هایــی کنیــم  محــدود موجــود را صــرف طر
کــه مشــکل را بــه شــکل اساســی حــل نمی کننــد؛ مــا 
امــروز بــا تعــداد زیــادی روســتا مواجــه هســتیم کــه بــا 
ســختی و هزینــه زیــاد بــرای آنهــا آب و بــرق و گاز برده ایــم 
و مدرســه و امکانــات دیگــر ایجــاد کرده ایــم، امــا روســتا 

نهایتــا از جمعیــت تخلیــه شــده اســت.

در جلسه هیأت دولت عنوان شد 

 پزشکیان: توسعه بدون آب، سرابی بیش نیست

 ،  سخنگوی شورای نگهبان ضمن تشریح ایرادات این شورا به لایحه بودجه ۱۴۰۴ کل کشور
اعلام کرد: موضوع افزایش حقوق ۲۰ درصدی کارکنان دولت به تایید رسید.

هادی طحان نظیف روز چهارشنبه درجمع خبرنگاران با بیان اینکه اعضای شورای 
نگهبان در ۱۸ جلسه لایحه بودجه ۱۴۰۴ را بررسی کردند، گفت: در تبصره یک لایحه بودجه، 
ع و قانون  حکمی در مورد سقف مالیاتی برای اشخاص حقوقی و حقیقی بود که مغایر با شر
شناخته نشد. وی افزود: همچنین درباره مالیات خودروهای سواری لوکس شورای نگهبان 
محدودیتی نسبت به حق دادخواهی اشخاص به مراجع قضایی داشت و اشکالی به آن وارد 
کرد.  سخنگوی شورای نگهبان افزود: درباره حکم مربوط به مالیات بر درآمد حقوق کارکنان 
دولتی و غیردولتی که ۲۴ میلیون تومان تعیین شده بود در جلسه شورای نگهبان بحث و 

بررسی شد و مغایرتی با قانون اساسی تشخیص داده نشد.
 طحان نظیف افزود: در خصوص الکترونیکی کردن عوارض آزادراه ها با کلیت حکم ایرادی 

وارد نبود اما در جزئیات آن ابهامی وجود داشت که به اطلاع مجلس رسید.
کمک هزینه  که با تایید این شورا امتیاز  کید بر این  سخنگوی شورای نگهبان با تا
عائله مندی و حق اولاد افزایش پیدا خواهد کرد اظهار داشت: این موضوع را در مورد حقوق 

بازنشستگان نیز خواهیم داشت. میزان افزایش حقوقشان ۲۰ درصد خواهد بود.
که به   وی افزود: در مورد اختصاص ارز ترجیحی برای واردات دارو و کالاهای اساسی )
دولت اجازه می دهد تا سقف ۱۱ میلیارد یورو برای واردات دارو و کالاهای اساسی کشاورزی 
با نرخ ارز ترجیحی اختصاص یابد( ابهامی در شورای نگهبان مبنی بر مشخص نبودن دامنه 
گر ابهام رفع شود کلیت  دستگاه های اجرایی دریافت کننده ارز ترجیحی وجود داشت که ا

موضوع با اشکالی مواجه نیست.
طحان نظیف گفت: موضوع بعدی در مورد انتقال سهمیه سوخت به کارت بانکی است 
که با  کارت بانکی پیش بینی شده  کارت سوخت به  که امکان انتقال سهمیه سوخت از 

ع وقانون اساسی شناخته نشد. بررسی های انجام شده خلاف موازین شر
وی گفت: مورد دیگر ارائه انتقال سهمیه سوخت ناوگان حمل و نقل به صورت ریالی است 
که نسبت به آن ایرادی نداشتیم و فقط هیات عالی نظارت نکاتی را داشتند که ان شاءالله 

مجلس رعایت کند، مغایرت این قسمت هم برطرف خواهد شد.

نماینده کارگران در شورای عالی کار گفت: آنچه در بحث تأمین دستمزد اهمیت دارد و باید 
مبنا باشد، تامین معیشت و تعیین قیمت سبد معیشتی کارگران است.    

نخستین جلسه شورای عالی کار برای تعیین دستمزد سال ۱۴۰۴ با حضور وزیر تعاون، 
معاون روابط کار، نمایندگان وزرای اقتصاد و صمت، نمایندگان کارگری و کارفرمایی و ذینفعان 

این حوزه برگزار شد.
»اسعد صالحی« نماینده کارگران در شورای عالی کار درباره جزئیات این جلسه گفت: نگاه 
وزیر تعاون به موضوع کارگری و قانون سه جانبه گرایی، وسیع است و نگاه وی این است که از 

شرکای اجتماعی به درستی استفاده کند و نظرات همه برای او قابل احترام است.
صالحی افزود: وزیر تعاون در جلسه اعلام کرد پیشنهادهای خود را همراه با راه حل به 
شورای عالی اعلام کنیم و معاون روابط کار نیز نگاه کامل به کارفرما و هم کارگری دارد تا حقی از 

کسی ضایع نشود.
کید کرد: آنچه به نمایندگی از جامعه کارگری انتظار داریم، اجرای قانون است، پارسال  وی تا

افزایش ۳۵ درصدی حقوق مصوب شد اما این ۳۵ درصد در بخش حق مسکن اعمال نشد.
وی ادامه داد: تقاضای ما این است که برای اجرای قانون، ۳۵ درصد افزایش حق مسکن 

برای ۱۰ ماه باید در نظر  گرفته شود و به کارگران پرداخت شود.
صالحی با اشاره به اینکه در جلسه شب گذشته وزرای صمت و اقتصاد حضور نداشتند، 
افزود: در قانون آمده که نمایندگان این دو وزارتخانه حضور داشته باشند اما از آن جایی که در 
سال های گذشته وزرا شخصا حضور داشتند، توقع داریم به رویه گذشته در جلسات حضور 

پیدا کنند.
نماینده کارگران در شورای عالی کار درباره اینکه در جلسه درباره عدد افزایش دستمزد نیز 
صحبتی مطرح شد یا نه، افزود: با توجه به کاهش قدرت خرید مردم، فقط افزایش حقوق چاره 

ساز نیست و باید معیشت کارگران مبنای عمل باشد.
صالحی گفت: در قدم نخست باید خرج ماهیانه یک کارگر را محاسبه کنیم و بر اساس آن 

سبد معیشتی و  دیگر مشکلات را نیز حل کنیم.
وی ادامه داد: قدم بعدی احیای ستاد بن است؛ توقع داریم بن کارگری دوباره احیا شود 

چرا که بسیاری از مشکلات را حل می کند.

 ایرادات شورای نگهبان به لایحه بودجه ۱۴۰۴ اعلام شد

تایید افزایش ۲۰ درصدی حقوق کارکنان
 برگزاری نخستین جلسه شورای عالی کار برای تعیین دستمزد سال ۱۴۰۴ 

تعیین قیمت سبد معیشتی؛ اولویت جامعه کارگری


